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The second edition of this best-selling text continues to offer immensely practical
advice and technical expertise to aid researchers in making sense of their collected
data. Basics of Qualitative Research, Second Edition presents methods that enable
researchers to analyze and interpret their data, and ultimately build theory from it.
Highly accessible in their approach, authors Anselm Strauss (late of the University of
San Francisco and co-creator of grounded theory) and Juliet Corbin provide a
step-by-step guide to the research act-- from the formation of the research question
through several approaches to coding and analysis, to reporting on the research. Full
of definitions and illustrative examples, this highly accessible book concludes with
chapters that present criteria for evaluating a study, as well as responses to common
questions posed by students of qualitative research. Significantly revised, Basics of
Qualitative Research remains a landmark volume in the study of qualitative methods.
</P> 

作者介绍: 

朱丽叶·科宾（护理学硕士，护理学博士，家庭护理师）是圣何塞州立大学大学的护理
学院社区卫生护理专业的一名临床指导教师。她与安塞尔姆·施特劳斯合作撰写了《质
性研究的基础》（1990）第1版和第2版。她的研究兴趣、教学、演说和著述都是在质
性研究方法论、慢性病以及社会工作等专业领域内。

安塞尔姆·施特劳斯出生于1916年12月18日，于1996年9月5日去世。去世时，他还是
加利福利亚大学（圣弗朗西斯科）社会和行为科学系的荣誉教授。他的研究和教学活动
都是在健康和疾病社会学等专业领域中。他做研究的取向是质性的，目的是要建构理论
，他和巴尼·格拉泽是扎根理论的重要奠基者。很多年，他一直是剑桥大学、巴黎大学
、曼彻斯特大学、康斯坦斯大学、哈根大学及阿德雷德大学的访问教授。他一生撰写了
大量的论文和著作，其中很多被翻译成其他语言。
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I hate ground theory...............................

-----------------------------
不是关于qualitative research最好的教科书

-----------------------------
非常非常好

-----------------------------
need to read again after some praticals

-----------------------------
比较详细地介绍了用扎根理论方法做定性研究的过程，是一本好的指南。缺点是行文有
些啰哩巴嗦。
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